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Sadalsiolen Bestyrelsesmøde

 

Dato Tirsdag den 12.09.2023
 

Tid og sted 17.00 — 19.30 - Løvel
 

Deltagere Henrik Karlsen, Formand

Line F Jacobsen, Forældrerepræsentant

Camilla Andersen, Forældrerepræsentant

Berit V Bjerregaard, Forældrerepræsentant

Peter Krickau, Forældrerepræsentant

Sanni Kalhøj, Forældrerepræsentant

Mette B Hansen, Næstformand

Christina Riisgaard, Personale

Dorthe LinnemannFilskov, Personale

, Elevrådsformand

, Elevradsneestformand

Trine Laugesen, Afdelingsleder

Brian Albæk, Skoleleder
 

Afbud: Line F Jacobsen

Berit V Bjerregaard

Sanni Kalhøj

Christina Riisgaard
 

Referent: Trine    
DAGSORDEN
 

NR. 1 TID: 20 min
 

Overskrift Velkomst- Status pa skolensliv og opsamling siden sidst

Der informeres om aktuelt, dagsorden godkendes, referat godkendes

-  Personale

-… Opstart på skoleåret

-…… Forældremøder— Lidt som i gamle dage

-…… Legeplads i Løvel — status

- Projekt leseglaede — Et samarbejde mellem skoler og biblioteker

- Valghold — DIG- og Foreningssamarbejde

- FaceBook —nyeregler+ tiltag

- Handtering omkring PP-Busser

-  Andet

 

Referat Brian orienterede vedrørende sygefravær. Skolen har fokus på de retningslinjer der findesi

Viborg Kommune medhenblik på at nedbruge sygefravær og fastholde medarbejdere på

arbejdsmarkedet.

Vi har haft en god opstart på skoleåret, hvor ledelsen har været medtil en del

forældremøder. Derudoverhar der været forældremøderenkeltvis i klasserne på udvalgte

årgange, så det er kommettil at ligne den ”gamle” måde at holde forældremøderpå.

Nogetaf det der har været oppe at vende har været sammenlæsningernei Løvel.   
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Derer 300.000til ny legepladstil Løvel, og det er kommeti udbud. Skolen har arbejdet
medsøgning af fonde, mendeter ikke lykkedes os. Vi håber på, at det senere bliver muligt

at få søgt nogle flere midler. En idé kunne være at kontakte legepladsgruppeni Rødding.

4. klasserne er medi et projekt, der har fokus på læseglædehos børnene.Projektet skeri

samarbejde medbiblioteket, PLC-vejlederen og klassens lærere.

Vi har i overbygningen 8 meldttil vores valgfag trænerspirer. Vi er lige nu i

planlægningsfasen, hvor der skal planlægges 3 undervisningsgange samt praktik med

børnenei SFO.De tilmeldte får træningstøj og også bespisning ved undervisningsgangene.

Vi har som skole været på kursus i de skærpede regler omkring Facebook om brug af

billederne. Der skal nu indhentes samtykkefra forældrene gældendefor et år ad gangen,

hvis børn udskiller sig på billeder. Alt indhold på Facebookskal nu slettes.

Som opfølgning på episoden omkring PP busser, så vil bestyrelsen gerne opfordre de

forældre som har kritik, til at henvendesig til skolen, så udfordringerne kan givesvideretil

forvaltningen og PP busser. Brian orienterede på mødet om hændelsen den dag, og

hvordan har kontaktet forældrene som opfølgning. Bestyrelsen bakker op om deter

håndteretkorrekt.

 

 

NR. 2 TID: 10 min
 

Overskrift Nyt fra elevrådet

Kommendetiltag: Elevrådsdag i Arken

(Indholds muligheder på dagen)

- Fokus på byrådsopgaven

- ideer omkring bod muligheder, som nævntpå sidste SB-møde

- Dialog omkring skolens ordensregler og det gode læringsmiljø

 

Referat Elevrådet skal iden kommendetid behandle følgende:

e  trivselsdag/sødalskolens dag

e mulighederfor at have en bod

e Leringsmiljger og ordensregler

e byradsdagen

Derer elevradsdagi Arken d. 2. oktober.

 

 

NR.3 TID: 10 min
 

Overskrift Opstart i overbygningen

- Intro og sammenholdsskabendeaktiviteter

- Nye og gamletiltag omkring det elevinddragende og sociale ogfelt

-… Andet?

   Overbygningenharigen haft en trivselsuge i 2. uge i skoleåret. Med de erfaringer de har

draget og den evaluering der har væretsidste år, har det været et mere bredt program for

eleverne. Der har været workshops/events som henvendersig til flere elever. Der har
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Sødalskolen

været en god tilbagemelding fra børn og forældre. Der har heller ikke været en

overnatning meni stedet dagsprogrammer. Der arbejdes videre med klassemøder/trivsel

og læringsmiljøer og ordensregler.

NR. 4 TID: 10 min

Overskrift Indkøb af ATIB

-  Beveegelse og læring i skolen

-… Introduktiontil personalet

Skolen har indkøbt en digital platform, som skal fungere som inspiration til lærere og

pædagogeri deres undervisning, når det gælder bevægelse i undervisning. Dertil kommer

også idéertil fritidsdelen.

Personalet skal på næste personalemøde afprøve en rækkeaktiviteter, hvor bevægelse

knyttersig til læring. Opfordring fra bestyrelsen til at det promoveres på Facebook.

NR. 5 TID: 45 min

Overskrift Opsamling fra kursus til nye medlemmer— årshjul

-… Hvadtog vi medfra kurset?

- Påbegyndelse af årsplan udfra mødedatoerne

- Andet

Se vedhæftet bilag fra kurset

Udsat

NR. 6 TID: 45 min

Overskrift Hvordanlykkedesvi med den gode skole/gode afdelinger, hvor størrelsen pa

  

klasserne/årgangenevarierer rigtig meget?

- Klassestørrelser og klassedannelser?

-… Trivsel- og læringsmiljø? (Hvordan er landskabet?)

- Rammerog vilkar? (@konomi+ tilpasning mv.)

- God brobygning — nyetiltag

-  Hvordan medforældreopbakning og fastholdelse af elever?

 

 

 

 

 

 

-… Andet?

Rødding Løvel Il alt

0 19 11 30

1 18 15 33

2 19 13 32

3 20 12 32

4 18 7 25      
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Sødalskolen

5 21 8 (7) 29 (28)

6 19 14 33

Overbygningen- Rødding

7 16 (A) 18 (B) (Muligvis en mindre på sigt) 34

8 14 (A) 15 (B) (En fra Ukraine) 29

9 28 (C) 28

Referat Udsat

NR. 7 TID: 5 min

Overskrift Nye emnertil næste skolebestyrelsesmøde?

Principper

Hvad skaber den gode klub?

Besøg mat. Vejl.?

Godevanerog nikotinprodukter.

Referat

NR. 8 TID: 5 min

Overskrift Evt.

Referat Drøftelse af klassedannelsen omkring 7. klasser, hvor der i år har været en afvigelse. Det

  
har skabt rigtig meget rygtedannelse og utilfredshed blandt forældrene. I år har det været

nødvendigtat fravige fra vores principper af nogle årsager, som ikke kan deles.

Skolebestyrelsen har væretrigtigt glade for de henvendelser, der har været. Det er godtat

forældre medkritik kan henvendesig til bestyrelsen eller skolen.

I forbindelse med forældremødernehar der været efterspørgsel omkring forældrerådets

opgave.Vi skal have vores arbejde ud og virke i forældrerådene. Brian og Trine arbejder

videre medfrist 1. oktober.

Obspå at underviserefår fri til at nå skolebussen, særligt ved emneuger.

Drøftelse af brug af nikotinprodukter, idé om at få lavet et oplæg på Sødalskolen.

 

 

 


